



**COMPILATION OF ABSTRACTS ON
TAX SYSTEMS IN AFRICA 2019**

**COMPILATION DES RÉSUMÉS SUR LES
SYSTÈMES FISCAUX EN AFRIQUE 2019**

An ATAF Publication



Copyright notice

Copyright subsisting in this publication and in every part thereof.

This publication or any part thereof may not be reproduced, transmitted, transcribed or otherwise stored or translated into any language or computer language, in any form or by any means, without the prior written permission of the African Tax Administration Forum (ATAF), an international organisation with full legal standing and established, in terms of the Vienna Convention on the Law of Treaties, on 8 October 2012.

Any unauthorised reproduction or adaptation of this publication will constitute a copyright infringement and render the doer liable under both civil and criminal law.

Restrictions on use

The information contained in this publication constitutes privileged information belonging to ATAF, any member country of ATAF and its subsidiaries. This information is furnished in confidence with the understanding that it will not, without prior written permission from ATAF, be used for purposes other than for what is intended.

Series: ATAF's Compilation of Tax Research Abstracts

ISBN: 978-0-9584218-6-7 Pdf
ISBN: 978-0-9584218-5-0 Print

Droits d'auteur relatifs à cette publication et à ses composantes.

Toute publication, transmission, transcription, traduction ou autres formes de duplications du présent document, dans son entièreté ou en partie, sous un format linguistique ou informatique quelconque, quelle qu'en soit la forme ou le moyen, sans autorisation écrite préalable du Forum sur l'administration fiscale africaine (ATAF), une organisation internationale de pleine capacité juridique et établie conformément à la Convention de Vienne du 8 octobre 2012 sur le droit des traités, est formellement interdite.

Toute reproduction ou adaptation non-autorisée de cette publication constitue une violation des droits d'auteur, passible de poursuites judiciaires aussi bien civiles que pénales.

Restrictions d'utilisation

Les informations contenues dans cette publication sont des informations privilégiées appartenant à l'ATAF, à ses membres et éventuelles branches. Ces informations sont fournies en toute confidentialité, dans l'entendement qu'elles ne peuvent être utilisées à des fins autres que celles prévues par ce document, sans autorisation préalable de l'ATAF.

Série : Compilation des résumés de recherche en fiscalité de l'ATAF

ISBN: 978-0-9584218-6-7 Pdf
ISBN: 978-0-9584218-5-0 Print

COMPILATION OF ABSTRACTS ON TAX SYSTEMS IN AFRICA 2019

COMPILATION DES RÉSUMÉS SUR LES SYSTÈMES FISCAUX EN AFRIQUE 2019

ATAF Secretariat

Research Directorate

Postnet Suite 430
Private Bag 15, Menlo Park
Pretoria 0102
South Africa

Telephone: +27 12 451 8800
E-Mail: info@ataftax.org
www.ataftax.org

Secrétariat de l'ATAF

Direction de la recherche

Postnet Suite 430
Private Bag 15, Menlo Park
Pretoria 0102
South Africa

Téléphone: +27 12 451 8800
E-Mail: info@ataftax.org
www.ataftax.org

RIGHTS AND PERMISSIONS

ALL RIGHTS RESERVED

The text and data in this publication may be reproduced provided the source is cited. Reproduction for commercial purposes is forbidden. The intellectual property rights of each publication remain vested in the respective authors and the African Tax Administration Forum (ATAF) has limited rights thereof. The *Compilation of Abstracts on Tax systems in Africa* disseminates the findings of tax related research work in progress, preliminary research results, good practices, development experience and lessons in Africa, to encourage the exchange of ideas and innovative thinking and further tax-related research among tax administrators, researchers, development practitioners, policy makers, and donors. The findings, interpretations, and conclusions expressed in this ATAF's publication are entirely those of the author(s) and do not necessarily represent the view of ATAF or the countries they represent.

DROITS ET AUTORISATIONS

TOUS DROITS RÉSERVÉS

Le texte et les données de cette publication peuvent être reproduits à condition que la source soit citée. Toute reproduction à des fins commerciales est interdite. Les droits de propriété intellectuelle de chaque publication restent la propriété de leurs auteurs respectifs et les droits du Forum sur l'administration fiscale africaine (ATAF) sont limités. *La compilation des résumés sur les systèmes fiscaux en Afrique* diffuse les résultats des travaux de recherche sur la fiscalité, les résultats de recherche préliminaires, les bonnes pratiques, l'expérience et les enseignements en matière de développement en Afrique, afin d'encourager l'échange d'idées et de réflexions novatrices, ainsi que la poursuite des recherches sur la fiscalité parmi les administrateurs fiscaux, chercheurs, praticiens du développement, décideurs et donateurs. Les résultats, interprétations et conclusions exprimés dans cette publication de l'ATAF sont entièrement ceux du ou des auteurs et ne représentent pas nécessairement le point de vue de l'ATAF ou des pays que ces auteurs représentent.